
Pensionärsrådets sammanträde den 15 augusti 2022 

BesökLisa	Sundberg,	dietist	
Presenterar sig och uppdraget som dietist i Farsta stadsdelsförvaltning. Uppdraget omfattar 
alla äldreomsorgsenheter i egen regi. 
- Exempel på pågående aktiviteter inom vård- och omsorgsboenden, dagverksamhet, 

hemtjänst och seniorverksamheten. 
PPT-presentation bifogas protokollet. 

Ärenden	till	nämndsammanträdet	den	25	augusti 	
Ärende: Det behövs bättre underhåll och snöröjning 
längs Farstagången i Farsta. Svar på medborgarförslag 
Rådet föreslår att en omförhandling genomförs för att sanningsenliga regelbundna 
kontroller av arbetet ska genomföras. 
 
Ärende: Valinformation inför de allmänna valen den 11 
September. Svar på skrivelse från S och V 
Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag att detta inte är en fråga för nämnden. 
 
Ärende: Riktlinjer för utplacering av enklare hinder på 
gång- och cykelvägar, Svar på remiss från kommunstyrelsen 
Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag att ansluta sig till remissen. 
 
Ärende: Detaljplan för Bordsvägen-Herrhagsvägen, del av 
fastigheten Gubbängen 1:1 i Gubbängen 
Svar på remiss från stadsbyggnadsnämnden 
Rådet anser att ärendet som delgivits postalt varalldeles för tunt. Med detta avses att flera 
bilagor inte fanns med i utskicket till rådet, sammanlagt 46 sidor. 
Rådet anser därför att de inte kan ta ställning i ärendet som helhet. Dock vill rådet framföra 
en synpunkt på ärendet avseende antalet parkeringsplatser, 0,5 per lägenhet, som föreslås i 
ärendet. Rådet anser att det är för få och tycker att ett rimligt antal bör vara en 
parkeringsplats per lägenhet. 
 
Rådet framför även att information gällandesamrådsmöte om detaljplanen endast har 
lämnats i tidningen Mitt i. Rådet anser att det inte är en informationskanal som når alla 
berörda och tror att det kan vara en anledning till att endast 15 personer deltog vid mötet. 
 


